

NOTICE 通告

PDC-2026-N023

致瑜翠園各住戶：

祝福留言板 • 新春限定

為迎接馬年新春佳節，服務處特設「祝福留言板」，誠邀各住戶踴躍參與，將祝福傳遞。

住戶可於各座大堂免費領取祝福卡，寫上新春祝福語後，可自行前往會所下層，將祝福卡張貼於「祝福留言板」，或將已填寫之祝福卡交到服務處，由職員代為張貼，一同分享節日喜悅，增添新春氣氛。

祝福卡領取地點：	各座大堂
祝福卡張貼地點：	會所下層「祝福留言板」

如有任何查詢，歡迎在辦公時間致電 2458 7256 與服務處職員聯絡。



瑜翠園服務處

2026年2月10日

To: All Residents of Peridot Court

Date: 10 February 2026

Greetings Message Board – Chinese New Year Edition

To celebrate the Year of the Horse, a “Greetings Message Board” has been set up at the Clubhouse. Residents are cordially invited to participate.

Blessing cards are available free of charge at the lobby of each residential block. After writing your New Year wishes, residents may personally post the blessing card on the “Greetings Message Board” located on the lower floor of the Clubhouse, or submit the completed card to the Management Services Office. Let’s share festive joy with the community.

Blessing Card Collection Point:	Lobby of each residential block
Card Posting Location:	Lower Floor of the Clubhouse – “Greetings Message Board”

Should you have any enquiries, please contact our staff at 2458 7256 during office hours.

Peridot Court
Management Services Office

通告張貼至 3-3-2026
This notice will be posted until 3 March 2026



此通告可於生活樂應用程式上瀏覽。版權所有，不得轉載。

This notice can be read on Live e-as-y app. All rights reserved.

詳情請瀏覽網站：www.peridotcourt.info

Visit the estate website for details. Website: www.peridotcourt.info

 **KAI SHING**
MANAGEMENT SERVICES
啟勝管理服務
PMC Licence No: C-499163

啟勝管理服務有限公司
Kai Shing Management Services Limited